
Referat frå styremøte i handball 

24.11.2016 Sosialt rom, nye hallen 

Desse møtte: Bjarte, Marianne, Rolf, Hans og Elisabeth 

Forfall: Rita og Jorunn 

1. Ubetalte rekningar og inkluderingdfond- Styremedlemer tek ansvar for sine lag. 

2. Loddsal under kampar-lodda er klar, me arbeider vidare med saka. 

3. Økonomi-ok 

4. Romjulsturnering.  

5. Drakter, seniorlag- Det vil ikkje bli kjøpt inn nye drakter pr dags dato 

6. Evaluering trenersamling: Passeleg oppmøte, bra opplegg 

7. Nytt styre: arbeider vidare med dette. 

8. M cash: viktig at dei som står i kiosken trykker «løs inn» på kunden sin mobil.  

9. Fest 7 jan: arbeider med saka. 

10. Dugnad: vask av tribune ok. Dette er fordelt mellom dei eldste laga som bruker 

klister. Sal av produkt-sokker: ok i overskot. Sel resten av sokkane i kiosken. 

11. Eventuelt: 

G13 –utanlandtur er i orden. Teke opp i hovudstyret. Alle lag som reiser til Danmark 

skal delta på Aabybro turneringa. 

Manglande politiattester på trenara og oppmenn:  De er sendt ut purring. Styret 

ynskjer ei oppdatert liste på ubetalte rekningar og politiattestar slik at kvar 

styremedlem kan fylgja opp sitt lag. 

 

Neste styremøte: 8 des kl 19.30. Vel møtt! 


